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Kedves Gyerekek!

Folytassuk a Jób 5. részének tanulmányozását. Most két igeversre térnék vissza. „A pusztulást és a

drágaságot neveted és a fenevadaktól sem félsz. Mert a mezőn való kövekkel is frigyed lesz és a mezei vad is

békességben lesz veled.” Jób 5:22-23.

Ott hagytuk abba az előző részt, hogy sok hívő ember vette az Úrtól biztatásként ezt az igét: „a

drágaságot neveted”. És arról is szó volt, hogy nyugodtan rábízhatjuk mi is magunkat az ő gondoskodó

kegyelmére, mert ebben a drága világban ma is meg tudja áldani a keveset. Épp a napokban fültanúja voltam

két idős asszony beszélgetésének ezzel kapcsolatban. Azt bizonygatta az egyikük, hogy egy fiatal pár, akik

mindketten dolgoznak és albérletet fizetnek nem tudnak gyereket vállalni, merthogy az milyen sokba kerül.

Elgondolkodtam, hogy a háború idején és utána is, sokkal több gyerek született, pedig aztán akkor volt csak

igazi szegénység. Mégis több Istenfélelem volt az emberekben és azt vallották, hogy ahová Isten báránykát ad

ott legelő is lesz. Csodálkoztam, hogy a mai idős embereket is, hogy befolyásolja e világ szellemisége! Bele

sem gondolnak, hogy lehet az ő fiatalságuk idején sem volt jobb a helyzet. Egyébként lehet, hogy tényleg nem

fér bele egy gyerek sokak költségvetésébe, mert sok fölösleges és hiábavaló kiadást meg lehetne spórolni, de

túlságosan nagy kényelemben élünk. Elmondhatom a saját élettapasztalatunkból is, hogy nem az anyagiakon

múlik a gyermekvállalás. Első három gyermekünkkel mi is albérletben voltunk egy fizetésből, ami ráadásul

nem a legmagasabb volt, de az Úr adott bölcsességet és megelégedettséget, így mindig megvoltak a szükséges

dolgok. De szüleim is így kezdték együttes életüket és nagyon sokan mások is. Azért mondja a Biblia, hogy

nagy nyereség az istenfélelem megelégedéssel.

„A fenevadaktól sem félsz...” Mire kell itt gondolnunk? Általában bennünket nem a szó szerinti

vadállatok veszélyeztetnek, hanem sokkal inkább a levegőbeli hatalmasságok, a sátán és angyalai, akik, mint

világosság angyala, vagy, mint ordító oroszlán közeledhetnek hozzánk. Emlékezhettek a nagy Fenevadra a

Dániel könyvéből is. A vadállatok félelmetesek tudnak lenni, és a céljuk is az, hogy megijesszék ellenfelüket,

vagy éppen az embert. Amikor megfélemlítették, akkor már félig nyert ügyük van. De, ha valaki szembeszáll

velük az felül is kerekedhet rajtuk. Így volt ez Dáviddal is, aki fiatal kora óta kint legeltette az apja nyáját és

mikor jött a farkas, medve, vagy oroszlán, megölte őket. Ő is biztosan félt tőlük az elején, mint, ahogy

mindenki más, de úrrá lett a félelmén és így szembe tudott szállni velük. Dávid győzelmének a titka az Úrba

vetett bizalma és a bátorsága. Tudom, hogy szinte mindegyikőtök ösztönösen fél a vadállatoktól, de ha ti is

Benne bíztok és megerősítitek szíveteket nem fogtok félni sem a fizikai, sem a szellemi fenevadaktól. Ha ezt

gyakoroljátok a szellemi életben is megedződtök és képesek lesztek egyre nagyobb támadásoknak,

kisértéseknek ellenállni. Így készítette fel Dávidot is Isten, a Góliát és Izráel számtalan ellenségének

leverésére. Ide kapcsolódik az az ige is, hogy a teljes szeretet kiűzi a félelmet. Akit Isten szeretete tölt el, aki

befogadta Jézus Krisztust az életébe, nem kell félnie semmitől, hiszen akármi is történjen vele, minden a

javára van.

„A mezőn való kövekkel is frigyed lesz…” Amikor ezt olvastam Jákób története jutott eszembe, amikor

Mezopotámiába megy Ézsau haragja elől és mikor ráesteledett egy követ vett, majd feje alá téve azt, elaludt.

Ekkor látta azt a különös álmot az égig érő létrával, amin angyalok jártak-keltek. De ott volt az Úr is a létrán

és személyesen hozzá szólt, ígéretet tett, hogy neki adja azt a földet, amin fekszik, vele lesz és megőrzi.

Amikor felébredt, megrettent, hogy az Úr van ezen a helyen, felállította a kőpárnáját, olajat öntött rá,

elnevezte Bételnek. Így lett a mezőn való kővel is frigye Jákóbnak. De pl. Bemerítő János, vagy az Úr Jézus is

sokszor aludtak a pusztában, hidegben, vadállatokkal körülvéve, azt sejtem, hogy kővánkoson. Azért jó egy

kicsit belegondolnotok, hogy milyen lehetett ezeknek a bibliai személyeknek az élete, mennyi kényelmetlen

éjszakájuk volt, nem úgy, mint nekünk, akiknek sokszor az sem mindegy, milyen matracon vagy párnán

alszunk.

Végeredményben láthatjuk, hogy a hívő ember nem kell féljen sem a magas áraktól, sem fenevadaktól,

sem semmilyen teremtménytől, mert Isten szeretetétől nem szakíthat el bennünket semmi. Ezért legyünk



mindig hálásak Őneki.
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